
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. ../2019 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 779/2019                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση συμπληρωματικής επιχορήγησης 
σχολικών επιτροπών για λειτουργικές δαπάνες-
θέρμανση 

 
Σήμερα 23 Δεκεμβρίου του έτους 2019 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 15:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 19-12-2019 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Προέδρους Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του 
άρθρου 67 του ν.3852/2010, όπως αυτό αντικαταστάθηκε από το άρθρο 74 του ν.4555/2018 και 
τροποποιήθηκε από τα άρθρα 177 και 184 του ν.4635/2019. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  35 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1) Η. Τσιφλίδης, 2) Β. Παπαδόπουλος, 3) Σ.Ασλάνογλου, 4) Κ. 
Ρίζος, 5) Θ.Θεοδωρίδης, 6)Α.Τσαχουρίδης, 7) Σ.Διαμάντης, 8) 
Β.Λυκοστράτης, 9) Κ. Γρηγοριάδης, 10) Λ.Ακριβόπουλος, 11) Θ. 
Κορωνάς, 12) Α.Σιδηρόπουλος, 13)Α.Δέλλας, 14)Λ.Ασλανίδης, 
15)Γ.Μπατσαρά, 16) Σ. Τζήμα, 17) Ε.Κελεσίδης, 
18)Κ.Βασιλειάδης, 19) Κ.Παλουκίδης, 20) Δ.Πυρινός, 
21)Χ.Τσιούντας, 22)Ν.Λαζόπουλος, 23) Π.Παυλίδης, 24) Μ. 
Σουμελίδης, 25) Γ.Γουλτίδης, 26) Γ.Μιχαηλίδης, 27) Ν.Αγγέλου, 
28) Β.Στεφανόπουλος, 29) Σ.Στουγιάννος, 30)Κ.Θεοδωρίδης, 31) 
Α.Συμεωνίδου, 32)Δ.Τσανακτσίδης, 33) Γ.Δεμερτζίδης, 34) 
Γ.Μελιόπουλος, 35) Ι.Τσαναξίδης. 

Α. Λαζαρίδης, Χ.Κελεσίδης, 
Α.Μαρκούλης, Κ.Τροχόπουλος, 
Π.Μουχτάρη, Δ.Ράλλη 

                 Παρόντες πρόεδροι και εκπρόσωποι Κοινοτήτων                                                                
Γ.Τσιλογιάννης, , Η.Καραμήτσος, Ι.Καραγιάννης, Α.Τσαπράνης 

Απόντες πρόεδροι & εκπρόσωποι Κοινοτήτων 
Σ.Κωτσιαντής, Σ.Παπά, Μ.Παπαδοπούλου, Ε.Χειμωνόπουλος, Α.Ζησιόπουλος, Η.Σοφιανίδης, Ι.Βοργιατζίδης, 
Γ.Λιλιόπουλος, Κ. Τζήμας, Α. Τσιφλίδης, Χ.Κεχαΐδης, Γ.Ευτηριάδης, Ι.Σιδηρόπουλος, Χ.Βενετικίδης, 
Α.Καραβασίλης, Ι.Χειμώνας, Χ. Τσανασίδης, Κ.Βύζας, Γ.Σίτας, Ε.Παγούρας, Π. Ποταμόπουλος, Α.Πιτούλιας, Μ. 
Λαμπριανίδης, Χ.Κεφτές 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησε ο κ. Σ.Στουγιάννος και προσήλθε ο κ.Κ.Γρηγοριάδης 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 771/2019 απόφασης προσήλθε ο κ. Β.Λυκοστράτης 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 773/2019 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Γουλτίδης 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 776/2019 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Τσαχουρίδης, Γ.Μιχαηλίδης 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 777/2019 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Α.Τσαχουρίδης, Γ.Μιχαηλίδης 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 778/2019 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ.Σουμελίδης, Λ.Ακριβόπουλος 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 779/2019 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Μ.Σουμελίδης, Λ.Ακριβόπουλος 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 780/2019 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Μιχαηλίδης 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 781/2019 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ι.Τσαναξίδης και προσήλθε ο κ. 
Γ.Μιχαηλίδης 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 784/2019 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ.Θεοδωρίδης 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 788/2019 απόφασης αποχώρησε ο κ. Β.Παπαδόπουλος 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 789/2019 απόφασης προσήλθε ο κ. Κ.Θεοδωρίδης 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 790/2019 απόφασης προσήλθε ο κ. Β.Παπαδόπουλος 
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Στη συνέχεια ο προεδρεύων αντιπρόεδρος, εισηγούμενος το 8ο θέμα της ημερήσιας 
διάταξης, έθεσε υπόψη του συμβουλίου την αριθ. 40/2019 απόφαση της Δημοτικής Επιτροπής 
Παιδείας Δήμου Βέροιας, με την οποία αυτή εισηγείται τη συμπληρωματική κατανομή ποσού 
108.985,00 ευρώ στις σχολικές επιτροπές του για την κάλυψη των λειτουργικών αναγκών και 
κατά προτεραιότητα προς κάλυψη δαπανών θέρμανσης των σχολείων Πρωτοβάθμιας και 
Δευτεροβάθμιας εκπαίδευσης, ως εξής: 

 
ΣΧΟΛΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΟΣΟ € 

Σχολική Επιτροπή Α΄θμιας Εκπαίδευσης  57.044,55 
Σχολική Επιτροπή Β΄θμιας Εκπαίδευσης  51.940,45 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Παυλίδης: Με βάση ποια στοιχεία γίνεται η κατανομή; 
Ασλάνογλου: Ανάλογα με τις αίθουσες, την παλαιότητα των κτιρίων, το εμβαδό των 

σχολείων, το σύστημα θέρμανσης, τον αριθμό των μαθητών κλπ. 
Μελιόπουλος: Οι πρόεδροι των σχολικών επιτροπών συμφωνούν με αυτήν την κατανομή; 

Θα μπορούσαν να μας ενημερώσουν για το αποθεματικό των ταμείων τους; 
Τζήμα: Μιλούμε για μια συμπληρωματική επιχορήγηση, με ειδική μνεία ότι τα χρήματα 

πρέπει να δοθούν κατά προτεραιότητα για πετρέλαιο. Συνήθως η κατανομή γίνεται σε αναλογία 
75-25% (λειτουργικές δαπάνες και θέρμανση αντίστοιχα). Σε αυτήν τη συνεδρίαση της ΔΕΠ η 
εισήγηση που έγινε κι ομόφωνα δεκτή ήταν η κατανομή να γίνει σε αναλογία 80-20% και λάβαμε 
υπ’ όψιν τον νέο αριθμό των μαθητών κι η διαφορά μεταξύ των σχολικών επιτροπών ήταν 
περίπου 5.000€. 

Τσιούντας: Δεν μπορώ να σας πω ακριβώς το ποσό του αποθεματικού γιατί καθημερινά 
γίνονται συναλλαγές. Στις 31-12-2019 που θα γίνει το κλείσιμο του ταμείου θα γνωρίζουμε το 
ακριβές ποσό. Θα μπορούσε να μας ζητήσει να του πούμε για μια συγκεκριμένη ημερομηνία ποιο 
ήταν το ποσό που βρισκόταν στο ταμείο. Όλα τα τιμολόγια που είχαμε μέχρι τις 17-12-2019 τα 
εξοφλήσαμε, το μεγαλύτερο ήταν του πετρελαίου θέρμανσης, περίπου 40.000€. Το ποσό που 
έχουμε αυτήν τη στιγμή είναι περίπου 40.000€ 

Παυλίδης: Επειδή άκουσα ότι υπάρχει κάποια αναλογία που την έχετε καθορίσει πριν 
χρόνια, θα ήθελα να σας πω ότι διαφωνώ. 

Κάθε σχολείο έχει τις δικές του ανάγκες, με αποτέλεσμα άλλο σχολείο να έχει 
αποθεματικό και να του δίνουμε λεφτά κι άλλο να μην έχει χρήματα ούτε για τη θέρμανση. 

Θεωρώ ότι αυτό πρέπει να το λάβετε υπ’ όψιν κι αυτούς τους τύπους πρέπει να τους 
αλλάξετε ή να τους ελέγξετε με διαφορετικό τρόπο και τα χρήματα να δίνονται με βάση τις 
πραγματικές ανάγκες 

Μελιόπουλος: Οι πρόεδροι τελικά συμφωνούν με την κατανομή; 
Τσιούντας: Την προηγούμενη φορά που έγινε η κατανομή κι η διαφορά ήταν μικρή, είχα 

πει η κατανομή να γίνεται 50-50% κι αν κάποια στιγμή παρουσιαστεί ιδιαίτερο πρόβλημα σε μια 
σχολική επιτροπή, τότε αυτή να πάρει ανάλογα με τις ανάγκες της ένα μεγαλύτερο ποσό. 

Δέλλας: Κε Μελιόπουλε θα σας αναφέρω ένα στατιστικό στοιχείo για να διαπιστώσετε ότι 
έχουμε να κάνουμε με ένα δυναμικό στοιχείο όταν μιλούμε για το αποθεματικό. 

Πέρα όλων των άλλων υπάρχει κι η διαχειριστική ευθύνη έναντι του Ν.Π., σας 
πληροφορώ ότι ετησίως επεξεργαζόμαστε περίπου 1.000 χρηματικά εντάλματα. 

Αυτό που ζητάτε σήμερα να σας αποτυπώσουμε επακριβώς για το πόσα είναι τα ταμειακά 
διαθέσιμα της επιτροπής είναι πρακτικά αυτήν τη στιγμή αδύνατο, είναι μια εξελισσόμενη 
διαδικασία. Αν μας ορίσετε συγκεκριμένη ημερομηνία θα έχετε κι ένα συγκεκριμένο αποτέλεσμα. 
Την επόμενη φορά θα σας δώσουμε τα πλήρη στοιχεία. 

Όσον αφορά το πως γίνεται η κατανομή, προβλέπεται από τη νομοθεσία ποιοι είναι οι 
συντελεστές με βάση τους οποίου κατανέμουμε στα σχολεία τη χρηματοδότηση αυτή. Από τους 
συντελεστές αυτούς ο σημαντικότερος είναι ο αριθμός των αιθουσών, των μαθητών, η 
παλαιότητα του κτιρίου και μια σειρά άλλων συντελεστών. Από εκεί και πέρα όταν συνεδριάζει η 
ΔΕΠ αποφασίζει ανάλογα. Αυτό που έχει γίνει φέτος είναι ότι για την Α΄θμια σχολική επιτροπή 
αλλάξαμε λίγο τον συντελεστή βαρύτητας υπέρ του αριθμού των αιθουσών σε σχέση με τον 
αριθμό των μαθητών. 
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Το να μοιράσεις ισομερώς με βάση τις ανάγκες, οι ανάγκες είναι ένα μέγεθος 
μεταβαλλόμενο. Να ξέρετε όμως ότι προσπαθούμε να εξορθολογίσουμε τις δαπάνες, γίνονται μια 
σειρά από ενέργειες όπως η καταγραφή του πάγιου εξοπλισμού στα σχολεία, με βάση το έτος 
κτήσης, τη δυνατότητα επισκευής ή να δοθεί σε κάποιο άλλο σχολείο. Όλα αυτά μας δίνουν μια 
πιο πραγματική εικόνα σε σχέση με το τι ανάγκες έχει ένα σχολείο σε πάγιο εξοπλισμό και σας 
πληροφορώ κι αυτό μπορείτε να το διαπιστώσετε κι από τα σχολεία ότι είμαστε σε καλό δρόμο, 
σε μεγάλο βαθμό ικανοποιούνται οι λειτουργικές δαπάνες των σχολείων. Μπορεί να προκύψουν 
κάποιες καθυστερήσεις οι οποίες έχουν να κάνουν με λόγους διαφάνειας και διερεύνησης της 
αγοράς. Οι τελικές αποφάσεις λαμβάνονται με δημοκρατική ευαισθησία κι αφού ερωτηθεί το 
όργανο.  

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την  υπ’ αριθ. 2/2019 απόφαση της Δημοτικής Επιτροπής Παιδείας. 
2.- Το με αρ. πρωτ. 88030/10-12-2019 έγγραφο του Υπ. Εσωτερικών 
3.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του ν.3852/2010, όπως τροποποιήθηκε από το άρθρο 72 του 
ν.4555/2018, του άρθρου 67 του ν. 3852/2010, όπως αντικαταστάθηκε από το άρθρο 74 του ν. 
4555/2018 και τροποποιήθηκε από τα άρθρα 177 και 184 του ν.4635/2019 και του άρθρου 50 του 
ν.1566/1985 

 
Αποφασίζει Ομόφωνα 

 
Εγκρίνει τη συμπληρωματική επιχορήγηση ποσού 108.985,00€ των σχολικών επιτροπών 

για την κάλυψη των λειτουργικών αναγκών και κατά προτεραιότητα προς κάλυψη δαπανών 
θέρμανσης των σχολείων Πρωτοβάθμιας και Δευτεροβάθμιας εκπαίδευσης, ως εξής: 

 
ΣΧΟΛΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΟΣΟ € 

Σχολική Επιτροπή Α΄θμιας Εκπαίδευσης Δήμου Βέροιας 57.044,55 
Σχολική Επιτροπή Β΄θμιας Εκπαίδευσης Δήμου Βέροιας 51.940,45 

 

ΑΔΑ: ΩΜΕΝΩ9Ο-77Σ



 Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  779 / 2019 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
Ο ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

 
 

Δημήτριος Πυρινός 

 
 

Μιχαήλ Σουμελίδης 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Η. Τσιφλίδης  Γ. Τσιλογιάννης  
Β. Παπαδόπουλος  Α. Τσαπράνης  
Σ. Ασλάνογλου  Ι. Καραγιάννης  
Κ. Ρίζος  Η. Καραμήτσος  
Θ. Θεοδωρίδης     
Α. Τσαχουρίδης     
Σ. Διαμάντης     
Β. Λυκοστράτης     
Κ. Γρηγοριάδης     
Λ. Ακριβόπουλος     
Θ. Κορωνάς     
Α. Σιδηρόπουλος     
Α. Δέλλας     
Λ. Ασλανίδης     
Γ. Μπατσαρά     
Σ. Τζήμα     
Ε. Κελεσίδης     
Κ. Βασιλειάδης     
Κ. Παλουκίδης     
Χ. Τσιούντας     
Ν. Λαζόπουλος     
Π. Παυλίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Γ. Μιχαηλίδης     
Ν. Αγγέλου     
Β. Στεφανόπουλος     
Σ. Στουγιάννος     
Κ. Θεοδωρίδης     
Α. Συμεωνίδου  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  24-12-2019 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Δ. Τσανακτσίδης 
Γ. Δεμερτζίδης 
Γ. Μελιόπουλος 
Ι.  Τσαναξίδης 
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